
Rada Miasta Włocławek 

Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta 

Protokół nr 4/2024 

4 Posiedzenie w dniu 12 lipca 2024  

Obrady rozpoczęto 12 lipca 2024 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 12:13 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Ewelina Brodzińska 

2. Janusz Dębczyński 

3. Krzysztof Grządziel 

4. Domicela Kopaczewska 

5. Marlena Korpalska 

6. Irena Vuković-Kwiatkowska 

7. Marek Wasielewski 

8. Katarzyna Zarębska 

9. Janusz Ziółkowski 

1. Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny Janusz 

Ziółkowski przywitał wszystkich zebranych na posiedzeniu Komisji, otworzył obrady 

stwierdzając, że na stan 9 radnych, na sali znajduje się 7 członków Komisji, tak więc 

obrady w dniu dzisiejszym są prawomocne.  

Przewodniczący Komisji zakomunikował, że wraz z zawiadomieniem o dzisiejszych 

obradach Komisji, Radni otrzymali projekt porządku obrad. W związku z powyższym 

zwrócił się do Radnych z zapytaniem czy zgłaszają uwagi lub zmiany do tego 

porządku obrad. 

 

Żadnych zmian nie zaproponowano. 



 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu miasta Włocławek na 2024 rok. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2042. 

Skarbnik Miasta Pani Honorata Baranowska, dokonała łącznego wprowadzenia do 

ww. projektów uchwał mając na uwadze fakt, że obydwie uchwały stanowią 

integralną całość. 

Pani Skarbnik poinformowała, że w przedstawianej propozycji zmian budżetu i 

Wieloletniej Prognozy Finansowej proponuje się dokonanie wydzielenia dochodów 

dla nowopowstałego Wydziału Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej. Zwiększa się 

także dochody o niecałe 23 zł z tytułu opłat produktowych, które wpłynęły z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska za gospodarowanie niektórymi 

odpadami przez przedsiębiorców.  

W ramach wydatków wprowadza się zdanie pn. „Przebudowa budynku Miejskiej 

Jadłodajni” na łączną kwotę nakładów w wysokości 500 tys zł. W ramach zadania 

planuje się przebudowę infrastruktury kanalizacji sanitarnej i deszczowej ze względu 

na bardzo częste awarie zaburzające funkcjonowanie Jadłodajni.  

W zakresie zaproponowanych zmian w budżecie i WPF, zwiększa się przychody do 

kwoty 333.494.039,99 zł, w tym: 

• 11.427.342,42 zł – środki z nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych; 

• 30.211.030,65 zł – środki z tytułu wolnych środków; 

• 291.855.666,92 zł – przychody z tytułu planowanych do zaciągnięcia 

kredytów i pożyczek. 

Planuje się również powiększenie przychodów o 110.500.000,00 zł na spłatę 

zobowiązań, które przypadały do spłaty po roku 2024 celem obniżenia kosztów 

obsługi zadłużenia.  

W efekcie zamienia się mniej korzystne zobowiązania zaciągnięte w przeszłości, na 

bardziej korzystne, co jest uzasadnione z ekonomicznego punktu widzenia.  

Zobowiązania, które planuje się poddać restrukturyzacji wynikają z 2 umów 

kredytowych.  

W tabelach przedstawione zostały: 

• wykaz zobowiązań planowanych do restrukturyzacji-tabela Nr 1; 



• koszty odsetkowe od aktualnych zobowiązań w tabeli Nr 2; 

• koszty odsetkowe nowego zobowiązania-tabela Nr 3 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że przyjęto do wyliczeń trzy warianty marż. Przy nowej 

strukturze spłat i wydłużeniu o 1 rok spłaty kredytu, koszty obsługi w całym okresie 

spłaty będą niższe w wariancie zakładającym marżę na poziomie 0,9% i 0,79%. W 

przypadku marży na poziomie 1%, koszty odsetkowe są nieznacznie niższe.  

Poprzez restrukturyzację osiągnięte zostaną 2 cele, tj. obniżenie łącznego kosztu 

obsługi zadłużenia oraz zwiększenie bezpieczeństwa budżetu w kolejnych latach 

poprzez zmniejszenie dysproporcji w kwotach rozchodów.  

Po zakończeniu prezentacji ww. projektów uchwał, Przewodniczący Komisji 

poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Radny Janusz Dębczyński wyraził zadowolenie z faktu, że Jadłodajnia otrzyma 

środki na remont kanalizacji deszczowej, gdyż pisał w tej sprawie interpelacje. 

Zapytał, czy kwota obejmie również nieszczelności dachu, o których od jakiegoś 

czasu się mówi.  

Odpowiedzi udzieliła Zastępca Prezydenta Pani Monika Jabłońska, potwierdzając, że 

awaria zostanie potraktowana całościowo, z uwagi na złożoność problemów.  

Wobec braku innych zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Włocławek na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewelina Brodzińska, Janusz Dębczyński, Domicela Kopaczewska, Marlena 

Korpalska, Irena Vuković-Kwiatkowska, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Grządziel, Marek Wasielewski 



Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji 

Miasta wypracowała pozytywną opinię o ww. projekcie uchwały w przedłożonym 

brzmieniu.  

Z racji tego, że projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej był 

opiniowany łącznie z projektem w sprawie uchwalenia budżetu, Przewodniczący 

Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2042. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2042. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewelina Brodzińska, Janusz Dębczyński, Domicela Kopaczewska, Marlena 

Korpalska,  

Irena Vuković-Kwiatkowska, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Grządziel, Marek Wasielewski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji 

Miasta wypracowała pozytywną opinię o ww. projekcie uchwały w przedłożonym 

brzmieniu.  

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Włocławek dla obszaru położonego w rejonie ulic: Polnej i 
Zielnej. 
Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Pan Rafał Michalak, kierownik Referatu 

Administracji Budowlanej, wyjaśniając, że Prezydent Miasta Włocławek sporządził 

projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Włocławek dla 

obszaru położonego w rejonie ulic Polnej i Zielnej. Projekt ten sporządzany jest na 

podstawie uchwały Rady Miasta Włocławek podjętej 30 listopada 2021 r. 



Powierzchnia terenu objętego projektem planu wynosi około 26 ha. Przyjęte w 

projekcie planu rozwiązania wynikają ze szczegółowej analizy terenu, istniejącej 

zabudowy i infrastruktury technicznej. Projekt planu sporządzony jest w zgodności ze 

Studium, które określa przedmiotowy teren jako obszary przemysłowe wraz z 

układem dróg. Miejscowy plan w większości sankcjonuje istniejące 

zagospodarowanie pozwalając na jego wzbogacenie i uzupełnienie oraz adaptację 

istniejącej zabudowy i funkcji. Umożliwia również realizację nowej zabudowy, 

ustalając jako przeznaczenie podstawowe przemysł, zabudowę magazynową, usługi 

oraz drogi zbiorcze. Uregulowane zostały również linie rozgraniczające pasów 

drogowych ulic Polnej i Zielnej. W ramach sporządzonych do projektu planu prognoz  

 

skutków finansowych i oddziaływania na środowisko, przeprowadzono niezbędne 

analizy ekonomiczne, środowiskowe i społeczne, na ich podstawie sporządzono 

ustalenia minimalizujące wszelkie zagrożenia i ingerencje we własności prywatne, z 

uwzględnieniem skutków ekonomicznych oraz w zgodności z przepisami odrębnymi i 

studium. Przedłożony projekt planu skutkuje zmianą w części miejscowych planów z 

2011 i 2015 roku. Projekt planu został wyłożony do publicznego wglądu, w tym 

czasie odbyła się również dyskusja publiczna nad przyjętymi w projekcie planu 

rozwiązaniami. Do projektu nie zostały złożone uwagi. Uchwała w sprawie 

miejscowego planu uwzględnia wszystkie wymogi określone ustawą o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym. 

Po zakończeniu prezentacji ww. projektu uchwały, Przewodniczący Komisji 

poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Włocławek dla obszaru położonego w rejonie ulic: Polnej i 

Zielnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewelina Brodzińska, Janusz Dębczyński, Domicela Kopaczewska, Marlena 

Korpalska, Irena Vuković-Kwiatkowska, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (2) 



Krzysztof Grządziel, Marek Wasielewski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji 

Miasta wypracowała pozytywną opinię o ww. projekcie uchwały w przedłożonym 

brzmieniu.  

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

6. Zakończenie obrad Komisji. 
Wobec zrealizowania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta radny Janusz Ziółkowski zakończył obrady Komisji w dniu 

12 lipca 2024 roku.  

Z poważaniem Janusz Ziółkowski Przewodnicząca Komisji Budżetu Rozwoju i 

Promocji Miasta 

Przygotował(a): Urszula Szubińska Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


